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Poon Kan Chi Solo Exhibition    Power


Date：2019.10.16——2019.11.16

Location：Yak Bookstore, 2nd floot, Beijing 

Headquarters Building Tencent

Host：Tencent Yak Bookstore

Support：Hopofid gallery


Poon Kan Chi solo exhibition“Power” will be held on October 16th, 2019 at the Yak Bookstore in 
Beijing's Tencent Headquarters Building.


Poon Kan Chi solo exhibition——Power


The theme of my exhibition is called "power". Why? The power of art is endless. This power is 
transformed from love, and it can make people full of hope and energy. It can heal the mind, warm 
the heart, change everything, and pierce the sky. Art is a haven for my heart, repairing the wounds 
of growth. Let me gain the motivation and hope of life. Art, I pour everything to it, it also gives me 
strength. Let me gain a way to communicate with myself and the world. It opened up a spiritual 
back garden for me. Let me release it freely. Let me support the present, it is my indispensable

spiritual pillar.

My art comes from every feeling in life. It is unique, lively, and suddenly appears to be fleeting and 
needs to be grasped immediately. Become an artwork. The viewer's feeling helps increasing the 
temperature, which makes it catalyse, regenerate, and become a million incarnations.


—— Poonkanchi 

2019.10.11
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潘柬芝個展——⼒力力量量


我這次展覽的主題叫做「⼒力力量量」，為什什麼呢？藝術的⼒力力量量是無窮的，這種⼒力力量量由愛轉化⽽而來來，可以
讓⼈人充滿期待充滿希望。它可以治癒⼼心靈，溫暖⼈人⼼心，可以改變⼀一切，亦可以刺刺破蒼穹。藝術是我
⼼心靈的避風港，修復著成長的創傷。讓我獲得⽣生活的動⼒力力和希望。藝術，我傾注⼀一切給它，它也給
了了我⼒力力量量。讓我獲得和⾃自我和世界交流的⼀一種途徑。為我開闢了了⼀一⽚片精神的後花園。讓我可以在其
中肆意釋放。讓我⽀支撐走到現在，是我不可或缺的精神⽀支柱。

我的藝術來來源於⽣生活中的每⼀一個感覺。它是獨⼀一無⼆二的，鮮活的，突然出現⼜又轉瞬即逝，需要立即
把握下來來。變為作品。觀者的感受是溫度的提升，使之催化、再⽣生，⼜又變為千萬個化⾝身。


——潘柬芝

2019.10.11


潘柬芝個展  「⼒力力量量」，即將於2019年年10⽉月16⽇日在北京騰訊總部⼤大廈⼆二樓氂⽜牛書店展出。歡迎各界
⼈人⼠士前來來參參觀。


騰訊特邀藝術家

潘柬芝個展   ⼒力力量量

展期 : 2019.10.16——2019.11.16

地點：騰訊北京總部⼤大樓⼆二樓犛⽜牛書店

主辦：騰訊犛⽜牛書店

⽀支持：Hopofid gallery






 



 













 





 



 



 







 




